
Raad 24 september 2019 / besluitenlijst

Besluitenlijst van de openbare raadsvergadering van de gemeente Leudal van 24 
september 2019, aanvang 19.30 uur te Heythuysen 

Aanwezig:
De voorzitter : mevrouw D.H. Schmalschläger
De griffier     : de heer drs. W.A.L.M. Cornelissen
De griffiesecretaresse : mevrouw M. Strijdveen-Kosterman

Aanwezig de raadsleden:
• drs. M. Graef, L.J.E. Linssen, H.T.G. Sleven, E.C.M. van Tilburg,

ing. A.G.H. van Vlodrop-van Kempen en ing. H. Wijers-van der Linden (allen fractie Samen
        Verder);
• J. Custers, E.H. Franzen, H.J.H. Hermans, G.A.M.C. Teeuwen en dr. ir. M.C.H. Wagemans 

(allen fractie Ronduit Open);
• mr. N.J.A.G. Alofs, R.J. Flinsenberg en J.F.W. Nouwen MSc (allen fractie CDA);
• mr. A.G.J. Kierkels, I.M.R.M. Schors en drs. D.J.H. Voermans (allen fractie D66);
• H.L. Glessner en drs. J.F.M. van der Stappen (beiden fractie Progressief Akkoord Leudal); 
• J.J.P. Vissers (fractie VVD);
• R.A.M. Verheul (fractie Leudal Sociaal).

Mede aanwezig:
wethouder P.H.G. Verlinden (Samen Verder), wethouder mr. S.B.J. Backus (Ronduit Open), 
wethouder M.P.J. Janssen (Ronduit Open) en wethouder mr. R.M.J. Martens (D66).

Afwezig met kennisgeving: 
drs. P.M. Houben (Samen Verder), drs. H.H.J.M. van Helden MBA en P.H.L. van Melick (beiden CDA),
mr. R.G.M.  Thomassen (VVD) en wethouder mr. A.J.M. Walraven (Samen Verder)

1. Opening
De voorzitter opent haar eerste reguliere raadsvergadering om 19.30 uur en heet iedereen welkom. Zij 
meldt dat de raadsleden de heer Houben, de heer van Helden, de heer van Melick en de heer Thomassen, 
alsmede wethouder Walraven, verhinderd zijn.

2. Vaststellen agenda
De raad besluit de raadsagenda vast te stellen conform de door het presidium in zijn vergadering van 17 
september 2019 vastgestelde voorlopige agenda.

3. Vaststellen besluitenlijsten raadsvergadering 25 juni / 2 juli + verslagen bijzondere
raadsvergaderingen 23 augustus + 3 september 2019

De raad stelt de besluitenlijsten en verslagen ongewijzigd vast.

4. Voteren krediet uitbreiding kleedlokalen voetbalclub SV-Roggel + aanleg led-verlichting
op accommodatie van SV-Roggel, tennisvereniging Wimbledonck en
evenemententerrein

Het CDA kan de toewijzing van het bedrag aan de Open Club Roggel onderschrijven ondanks dat het om 
een fiks bedrag gaat. Ze vindt de forse investering verantwoord en de moeite waard. 
Het achterstallig onderhoud, de investering in de toekomst en de verduurzaming zijn redenen genoeg om 
over te gaan tot deze investering.
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D66 kan akkoord gaan met het raadsvoorstel. Ze vindt het positief dat de Open Club Roggel ervoor zorgt 
dat verschillende verenigingen elkaar treffen op een locatie en dat met hun initiatief gewerkt wordt aan 
de leefbaarheid van Roggel. Het is goed dat er ook gezocht wordt naar samenwerking buiten de 
gemeente Roggel. Het is D66 echter onduidelijk of het accommodatiebeleid, dat in de maak is, anders 
luidt dan de plannen van de Open Club Roggel. Ze gaat ervanuit dat de wethouder vaart maakt met het 
opstellen van het accommodatiebeleid zodat ook andere initiatiefnemers snel duidelijkheid krijgen binnen 
welke kaders er gewerkt moet worden.

Samen Verder vindt het goed om te zien dat er zo’n mooie samenwerking tot stand is gekomen binnen 
tien verenigingen in Roggel. Het is van het grootste belang dat het accommodatiebeleid in februari 2020 
goedgekeurd kan worden. Ook vindt ze het belangrijk dat de verenigingen, die zijn aangesloten bij de 
Open Club Roggel, een samenwerkingsovereenkomst sluiten. Ze wenst de Open Club Roggel veel succes 
toe. Ze kan instemmen met het raadsvoorstel.

Progressief Akkoord Leudal vindt samenwerking van verenigingen van groot belang. De Open Club Roggel 
doet dit op een praktische manier zonder opsmuk of prestige. De uitvoeringswerkzaamheden gebeuren 
sober en doelmatig inclusief de zelfwerkzaamheid. Ze kan instemmen met het voorstel en ze ondersteunt 
het pleidooi van D66 en Samen Verder om het accommodatiebeleid met spoed af te ronden zodat het 
voorgelegd kan worden aan de raad.

Leudal Sociaal is enthousiast over de manier waarop de Open Club Roggel invulling krijgt. Ze deelt de 
argumenten zoals deze door de andere partijen zijn geformuleerd. De eigen inzet van de deelnemende en 
de participerende organisaties vindt ze heel positief. Ze vindt ook dat dit alles ingekaderd moet worden in 
het accommodatiebeleid. Ze staat achter het voorstel zoals het geformuleerd is.

De VVD vindt het een prima voorstel. De inzet van de samenwerkende verenigingen, het samengaan op 
een locatie die duurzaam en op de toekomst is gericht maakt dat de leefbaarheid behouden kan blijven 
en daar is ze een groot voorstander van. Ze spreekt de hoop uit dat dit in de toekomst niet meer zo 
besproken hoeft te worden en dat er snel een kader is en er een besluit ligt.

Voor Ronduit Open is dit initiatief een mooi voorbeeld voor de toekomst van de accommodaties in Leudal. 
De efficiëntie en de duurzaamheid zijn de valide argumenten die een win-winsituatie creëren. Ze steunt 
het voorstel.

Portefeuillehouder Backus dankt de raad voor de bemoedigende woorden. Het is een goed initiatief dat nu 
tot uitvoering kan worden gebracht. De Open Club Roggel is al jaren geleden gestart met de Ôs Dörp- 
gedachte. Het accommodatiebeleid is later ingezet en het een kan mogelijk goed op het ander aansluiten. 
Er valt nu nog te leren over de mogelijkheden van het accommodatiebeleid en te zien waar er nog 
aanscherpingen moeten worden gedaan. In december biedt de portefeuillehouder het 
accommodatiebeleid aan. Hij wenst de Open Club Roggel veel succes met het project.

De gemeenteraad besluit zonder stemming conform het raadsvoorstel.

5. Vaststellen bestemmingsplan Aan de Watermolen 1 te Heythuysen

Ronduit Open wil weten of er arbeidsmigranten gehuisvest mogen worden, waarop portefeuillehouder 
Martens laat weten dat dit nu niet mogelijk is.

De gemeenteraad besluit zonder stemming conform het raadsvoorstel.

6. Vaststellen Verordening Bedrijveninvesteringszone bedrijventerrein Ittervoort 
2020-2024

Ronduit Open geeft aan 2 redenen te hebben om tegen dit voorstel te stemmen. Ten eerste is ze tegen 
belastingverhogingen zonder noodzaak en ten tweede zijn de extra inkomsten van deze 
belastingverhoging niet aan een activiteit gekoppeld. 
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Samen Verder geeft aan dat het bestaansrecht van een bedrijventerrein niet vanzelfsprekend is. Het 
bedrijventerrein van Ittervoort heeft zeker toekomst. Uitbreiding en dynamiek zijn voor de vitaliteit en 
het bestaansrecht van het bedrijventerrein van groot belang. Dat vraagt om een gezamenlijke aanpak. 
Ze is voor het voorstel en ze wenst de ondernemers veel succes met de nieuwe start. 

Portefeuillehouder Verlinden merkt op dat het niet juist is dat daar geen programma aan ten grondslag 
ligt. De Industriële Vereniging Ittervoort heeft duidelijk aangegeven waar ze het geld aan gaat besteden. 

De gemeenteraad besluit met 16 stemmen voor (Samen Verder, CDA, D66, Progressief Akkoord Leudal, 
VVD, Leudal Sociaal) en 5 stemmen tegen (Ronduit Open) conform het raadsvoorstel.

7. Voteren budget aanpassing St. Lambertuskerk Neeritter voor realiseren 
sociaal-culturele en recreatieve nevenfunctie

De gemeenteraad besluit zonder beraadslaging en zonder stemming conform het raadsvoorstel.

8. Vaststellen zienswijze over ontwerpbegroting 2020 gemeenschappelijke regeling
Westrom te  Roermond

Progressief Akkoord Leudal zegt dat de Westrom al jaren een financieel blok aan het been is. Er gaan 
tonnen aan geld in en het jaar erop is de situatie vaak niet verbeterd. De heer Capel van de Westrom 
komt pas volgende week (30 september 2019) uitleg geven over zijn bevindingen. Progressief Akkoord 
Leudal vindt het vreemd dat ze nu eerst een besluit moet nemen en daarna pas een uitleg en 
onderbouwing krijgt. In die context zal ze instemmen met het voorstel met de uitdrukkelijke 
randvoorwaarde dat het verhaal van de heer Capel wel heel overtuigend moet zijn. 

Wethouder Verlinden (portefeuille financiën) geeft aan dat er een geweldige dienst wordt verricht door de 
Westrom. De opmerking ‘een blok aan het been’ vindt hij niet juist. Het is niet zo dat er nog enorme 
tekorten zijn bij de Westrom. Het ziet er volgens hem naar uit dat er zelfs minder bezuinigd wordt vanuit 
Den Haag. Dat heeft hij ook al ingerekend in de begroting die vrijdag wordt verspreid.

Progressief Akkoord Leudal vindt dat er in het raadsvoorstel bedragen staan die toch door de 
belastingbetaler betaald moeten worden en dat vindt zij een blok aan het been. Er zijn volgens haar ook 
werkvoorzieningen waar dit niet zo is. Het bedrijfspand van de Westrom vindt ze ook te duur.

De gemeenteraad besluit zonder stemming conform het raadsvoorstel.

9. Onttrekken bedragen aan Algemene Reserve i.v.m. toekenning tegemoetkomingen in
tweetal planschadevergoedingsverzoeken waardevermindering door bestemmingsplan
Intensieve veehouderijen Leudal

De gemeenteraad besluit zonder beraadslaging en zonder stemming conform het raadsvoorstel.

10. Verlenen verklaring van geen bedenkingen omgevingsvergunning Tegeldeal.nl,
Bevelantstraat (ongenummerd) te Roggel

De gemeenteraad besluit zonder beraadslaging en zonder stemming conform het raadsvoorstel.

11. Kennisnemen 1e begrotingswijziging 2019 gemeenschappelijke regeling
Reinigingsdienst Maasland te Haelen

De gemeenteraad besluit zonder beraadslaging en zonder stemming conform het raadsvoorstel.

12. Vaststellen Verordening tot toekenning van het Ereburgerschap gemeente Leudal +
Benoemen voormalig burgemeester A. Verhoeven tot ereburger

De gemeenteraad besluit zonder beraadslaging en zonder stemming conform het raadsvoorstel.
Burgemeester Schmalschläger feliciteert de heer Verhoeven nogmaals, met de nu formele benoeming tot 
ereburger van de gemeente Leudal. 
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13. Wijzigen afvaardiging in gemeenschappelijke regelingen

De gemeenteraad besluit zonder beraadslaging en zonder stemming conform het raadsvoorstel.

14. Bespreken afhandelingsvoorstellen ingekomen stukken
De gemeenteraad besluit op voorstel van raadslid:

 de heer Sleven om de stukken met de nummers 21 + 22 voor bespreking voor te dragen in een 
vergadering van de commissie fysiek (22 oktober 2019);

 mevrouw van Tilburg om het stuk met het nummer 4 voor bespreking voor te dragen in de 
commissie fysiek (22 oktober 2019);

 de heer Nouwen om het stuk met het nummer 60 voor bespreking voor te dragen in de 
commissie fysiek (22 oktober 2019);

 de heer van der Stappen om de stukken met de nummers 12 + 21 + 22 + 82 voor bespreking 
voor te dragen in een vergadering van de commissie fysiek (22 oktober 2019)

 mevrouw Glessner om de stukken met de nummers:
a. 76 voor bespreking voor te dragen in een vergadering van de commissie sociaal (21 oktober 

2019)

b. 2 + 5 + 6 + 15 + 16 + 17 + 20 + 21 + 22 + 23 + 57 + 60 voor bespreking voor te dragen 
in een vergadering van de commissie fysiek (22 oktober 2019);

c. 11 voor bespreking voor te dragen in een vergadering van de commissie bestuur en middelen 
(23 oktober 2019);

De gemeenteraad besluit voor het overige conform de afhandelingsvoorstellen van de griffier.

15. Mededelingen
Hiervan wordt geen gebruikgemaakt.

16. Sluiting
Na het uitspreken van het slotwoord sluit de voorzitter de vergadering om 20.01 uur.

Aldus vastgesteld in de openbare raadsvergadering van de gemeente Leudal d.d. 5 november 2019.

DE RAAD VAN DE GEMEENTE LEUDAL,
De griffier, De voorzitter,

Drs. W.A.L.M. Cornelissen. D.H. Schmalschläger


